
Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Pobedime, 

 konaného dňa 25. júna 2025 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. 

 

P r í t o m n í : 

Mgr. Andrea Augustínová - starostka obce, Martin Piškula – zástupca starostky obce,  Mária Desátová, 

Gabriel Havrlent, Ing. Juraj Lednický , Ing. Ladislav Melicher, Ing. Lenka Miklovičová, Mgr. Ivan 

Pastorek, Lukáš Pomajbo, Ing. Anna Dekanová – kontrolórka obce, Lucia Kameniarová – pracovníčka 

obceIng. Elena Ferancová – pracovníčka obce, Martin Melicher, Ľubomír Melicher, Michal Vavro, 

Anna Melicherová, Ing. Matúš Vydrnák, Lukáš Hájek, Mgr. Mgr. Magdaléna Miklovič Černoková, 

Ľuboš Zervan. 

 

O s p r a v e d l n e n í : Elena Cagalová 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Podnety občanov 

4. Interpelácie  

5. Modernizácia verejného osvetlenia 

6. Žiadosť o vydanie stanoviska – Rybársky spolok Zástodolie Pobedim o.z. 

7. Žiadosť o darovanie nehnuteľnosti súp. č. 49 

8. Žiadosť o vyčlenenie časti pozemku parcela č. C-KN 307  

9. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Roman Toráč 

10. Žiadosť o pridelenie – darovanie hasičského vozidla CAS 32 T 815 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Pobedim za rok 2024 

12. Záverečný účet obce Pobedim za rok 2024 

13. Rozpočet obce na rok 2025 – úprava č. 1 

14. Schválenie kontokorentného úveru 

15. Schválenie terminovaného úveru - refinancovanie 

16. Informácie starostu  

17. Rôzne 

18. Záver  

 

Bod 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce, Mgr. Andrea Augustínová, otvorila 19. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

Pobedime o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim a skonštatovala, že je prítomných 8 

poslancov, takže zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vedením zápisnice bola poverená Ing. Elena 

Ferancová, za overovateľov boli určení poslanci Ing. Lenka Miklovičová  a Lukáš Pomajbo.  

Návrh programu zasadnutia OZ bol zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovej stránke obce, 

zároveň každému poslancovi bol doručený spolu s pozvánkou. Program zasadnutia bol  jednohlasne 

schválený prítomnými poslancami. 

 



U z n e s e n i e   č. 189 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

 s c h v a ľ u j e   predložený program 19.  zasadnutia OZ. 

 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 189/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

  

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod  2/  Kontrola plnenia uznesení 

 

Na 18. zasadnutí  OZ, ktoré sa konalo 14. mája  2025, bolo prijatých 11  uznesení : Uzn. č. 173 - 188. 

Starostka obce prečítala postupne konkrétne uznesenia, ako aj ich plnenie. Prehľad o  plnení uznesení 

tvorí prílohu zápisnice.  

 

Bod  3/  Podnety občanov 

 

- G. Havrlent bol konfrontovaný p. Balažovičovou, prečo poslanci nesúhlasili s prenájmom 

jedálne na jej rodinnú oslavu 

- starostka obce  vysvetlila, že na základe dohody s poslancami (obecné priestory sa prenajímajú 

občanom, ktorí majú všetky záväzky voči obci uhradené),  p. Balažovičovú informovala, že po 

vyrovnaní podlžností im bude priestor jedálne prenajatý 

 

Bod  4/  Interpelácie 

 

- Mgr. Pastorek sa informoval ohľadne postupu rekonštrukcie zdravotného strediska  

- starostka obce vysvetlila, že sa čaká na výrobu okien a dverí, všetci nájomcovia boli 

oboznámení s plánovanou rekonštrukciou 

- Mgr. Pastorek sa zaujímal v akom štádiu je obnova „starej materskej školy“ 

- starostka obce odpovedala, že podmienky sú splnené, sme v zásobníku a musíme čakať na 

poradie 



- Mgr. Pastorek sa spýtal ako sa bude postupovať pri odstraňovaní vysychajúcich tují na 

cintoríne – kam pôjdu orezy a oznámil, že pri cintoríne je prevísajúci orech, ktorý poškodzuje 

pomníky a suchá slivka – treba orezať 

- starostka obce informovala, že vzhľadom na nedávny požiar štiepky v Potvoriciach, 

momentálne orezy nie je možné vyvážať. Dočasne nám s likvidáciou orezov pomôže PD 

Pobedim – ale z dôvodu kapacity len z obecných plôch. Zrezaním orecha a slivky bol poverený 

poslanec Martin Piškula 

- Mgr. Pastorek chcel vedieť ako dopadlo podujatie „Bykoviny“ 

- starostka obce oboznámila poslancov, že Pobedim reprezentovalo jedno družstvo , vzhľadom 

na to, že v ten deň boli v obci dve podujatia, nemohla som sa osobne zúčastniť a nezúčastnili 

sa ani poslanci 

 

5. Modernizácia verejného osvetlenia 

 

- Ing. Vydrnák (konateľ spoločnosti MAVYS s.r.o. – zhotoviteľ Energetického certifikátu) 

informoval o zisteniach Energetického auditu, vysvetlil navrhovaný postup pri realizácii 

modernizácie verejného osvetlenia a možnosti financovania formou úveru cez 

Enviromentálny fond 

- G. Havrlent sa spýtal, kedy by sa začalo s prácami 

- Ing. Vydrnák odpovedal, že zhruba ½ roka bude trvať, kým  prebehnú všetky administratívne 

úkony 

- Ing. Dekanová oboznámila poslancov so Stanoviskom hlavného kontrolóra k návratnému 

zdroju financovania  

Po diskusii a zodpovedaní všetkých otázok ohľadne parametrov svietidiel poslanci pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 190 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) berie na vedomie Záver „Energetického auditu verejného osvetlenia obce Pobedim “,  ktorý 

vypracoval Ing. Matúš Vydrnák, energetický audítor, MAVYS s.r.o.  Dubnica nad Váhom, 

IČO 44300891 ,ktorým bola vyčíslená predpokladaná cena rekonštrukcie verejného osvetlenia  

na 92 260 € s DPH. 

b) berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k dodržiavaniu podmienok na prijatie 

nenávratných zdrojov financovania 

c) p o v e r u j e  starostu  obce na rokovanie o úvere s Environfondom  na projekt :  

Rekonštrukcia verejného osvetlenia 

d) s c h v a ľ u j e maximálnu výšku úveru  92 260 €  s DPH z Environfondu s dobou splácania 

15 rokov   (cena stanovená „Energetickým auditom verejného osvetlenia obce Pobedim “ 

z apríla 2025, ktorý vypracoval  Ing. Matúš Vydrnák, energetický audítor, MAVYS s.r.o.  

Dubnica nad Váhom, ) 

 

 

 

 



 

Hlasovanie  

Uzn. č. 190/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

  

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 191 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

s c h v a ľ u j e  realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu  – 

zameranej na rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci Pobedim vo výške 92 260 EUR. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 191/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

  

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 192 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

s c h v a ľ u j e   prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 92 260 EUR zabezpečeného 

bankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 

pre Obce a Vyššie územné celky 



 

Hlasovanie  

Uzn. č. 192/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

  

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  6/  Žiadosť o vydanie stanoviska Rybársky spolok Zástodolie Pobedim o.z.  

 

- starostka obce informovala o zákonných možnostiach  legalizácie stavieb v areáli „Zástodolie“ 

a navrhla pridanie obce ako ďalšieho účastníka kolaudácie 

- Ľ.Melicher navrhoval, že po ukončení kolaudácie by Rybársky spolok Zástodolie Pobedim o.z. 

previedol vopred ústne dohodnutý podiel na Obec Pobedim 

Po zhodnotení všetkých zákonných možností a objasnení postupu sa obidve strany dohodli na 

spoločnej kolaudácii. 

 

U z n e s e n i e   č. 193 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e   žiadosť o vydanie stanoviska Rybárskeho spolku Zástodolie              

Pobedim o.z 

b) s ú h l a s í    s vydaním súhlasného stanoviska k začatiu stavebného konania „Preskúmanie 

spôsobilosti stavby na užívanie“  

c) s ú h l a s í   s doplnením Obce Pobedim do návrhov na kolaudáciu na stavieb 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 193/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 



Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  7/  Žiadosť o darovanie nehnuteľnosti súp. č. 49 

 

- starostka priblížila žiadosť doručenú na obec a slovo odovzdala žiadateľke 

- Mgr. Mgr. M. Miklovič Černoková predstavila poslancom zámer na využitie mlyna 

- Mgr. Pastorek sa zaujímal, aké predpokladá celkové náklady na rekonštrukciu a z akých 

zdrojov chce projekt financovať 

- Ing. Melicher citoval zákon  369/1990 Zb o obecnom zriadení „Darovanie nehnuteľného 

majetku obce je neprípustné, ak osobitný predpis neustanovuje inak“ 

- Mgr. Pastorek pripomenul, že nie je možný ani predaj za 1€ - bolo by to obchádzanie zákona 

- Ing. Melicher sa vyjadril, že nesúhlasí s odpredajom pozemku   

Po diskusii poslanci navrhli žiadateľke, aby v prípade záujmu podala novú žiadosť na odpredaj 

nehnuteľnosti. 

 

 

Bod  8/  Žiadosť o vyčlenenie časti pozemku parcela č. C-KN 307 

 

- starostka prečítala žiadosť a odovzdala slovo A.Melicherovej 

- A. Melicherová objasnila dôvod podania novej žiadosti 

- Mgr. Pastorek zhodnotil situáciu a závery z predošlého zasadnutia, vyjadril súhlas 

s rozčlenením pozemku 

- starostka podala informáciu od zhotoviteľa územného plánu, ohľadne možností výstavby 

v tejto lokalite 

Po diskusii starostka obce a  poslanci navrhli žiadateľke, že teraz sa pozemok rozdeľovať nebude, 

ale zábrany mimo ochrannej zóny 10 metrov od kultúrnej pamiatky presunú. A tým im vznikne 

prístup k pozemkom. S takýmto riešením žiadateľka súhlasila. 

 

 

Bod  8/  Žiadosť o odkúpenie pozemku – Roman Toráč 

 

Starostka obce pripomenula poslancom postup ohľadne predaja pozemku a následne pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 194 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

v súlade s § 9a odsek 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov (ďalej len „zákon o majetku obcí“) predaj pozemku, parcely KN-C č. 984/3, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, výmera pozemku: 182 m2, k. ú. Pobedim, list vlastníctva 

k parcele KN-C č. 984/3 zatiaľ nezaložený, ktorá vznikla oddelením od pôvodných parciel vo 

vlastníctve obce – parcely KN-E č. 2150/2 a KN-E č. 2275/3 (od parcely KN-E č. 2150/2 bolo 

k novovzniknutej parcele KN-C č. 984/3 odčlenených 100 m2 a od parcely KN-E č. 2275/3 bolo 



k novovzniknutej parcele KN-C č. 984/3 odčlenených 82 m2), a to na základe geometrického plánu, 

ktorý vyhotovil Ing. Radovan Stacho-GEOSTA dňa 20.1.2025 a úradne overila Ing. Ľubica 

Balažovičová, dňa 3.3.2025 pod číslom G1-37/2025, v prospech žiadateľa: Roman Toráč r. Toráč, 

trvalý pobyt: 916 23 Pobedim 293, štátne občianstvo: SR, dátum narodenia: 24.4.1991, rodné číslo: 

910424/7460, do jeho výlučného vlastníctva (podiel 1/1), za kúpnu cenu vo výške 15,00 €/m2 

(celková kúpna cena je 2 730,00 € za celý pozemok o rozlohe 182 m2). Dôvodom predaja pozemku 

postupom podľa § 9a odsek 15 písm. f) zákona o majetku obcí je skutočnosť, že ide o pozemok obce 

malej výmery a nízkej hodnoty. 

Predaj pozemku je v súlade s Článkom 9, časť E odsek 2 písm. a) Zásad hospodárenia s majetkom 

obce Pobedim, účinných od 27.06.2024. Všeobecná hodnota prevádzaného majetku (pozemku KN-C 

č. 984/3) bola stanovená na základe preukázateľného porovnania s iným obdobným majetkom obce. 

Iný obdobný majetok obce predstavuje parcela KN-C č. 996, ktorá sa nachádza v rovnakej lokalite, 

ako pozemky vo vlastníctve obce (KN-E č. 2150/2 a KN-E č. 2275/3). Všeobecná hodnota obdobného 

majetku obce (parcely KN-C č. 996), bola stanovená znaleckým posudkom vo výške 7,04 €/m2 

(znalecký posudok č. 161/2024 vypracoval znalec: Ing. Igor Ištok, dňa 04.09.2024). Všeobecná 

hodnota prevádzaného majetku obce (parcely KN-C č. 984/3 o rozlohe 182 m2) tak činí 1 281,28 € 

(rozloha 182 m2 x 7,04 €/m2). 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 194/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

  

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  10/  Žiadosť o pridelenie – darovanie hasičského vozidla CAS 32 T 815 

Starostka obce prečítala žiadosť. M. Piškula informoval, že obec má prisľúbené novšie vozidlo. 

U z n e s e n i e   č. 195 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť Obce Kostolné o pridelenie – darovanie hasičského 

vozidla CAS 32 T 815 

b) s c h v a ľ u j e  žiadosť Obce Kostolné o pridelenie – darovanie hasičského vozidla CAS 32 

T 815 

 

 

 



 

Hlasovanie  

Uzn. č. 195/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod  11/  Stanovisko hlavného kontrolóra k  Záverečnému účtu  obce Pobedim 

                za rok 2024 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Dekanová oboznámila poslancov so stanoviskom. Následne poslanci 

pristúpili k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 196 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e   stanovisko hlavného kontrolóra k  Záverečnému účtu  obce Pobedim 

za rok 2024 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 196/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 7 G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. J. Lednický, 

Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 E. Cagalová, M. Desátová, 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 



 

Bod  12/  Záverečný účet obce Pobedim za rok 2024 

 

V tomto bode Ing. Miklovičová oboznámila poslancov so zápisnicou finančnej komisie. Pracovníčka 

obce L. Kameniarová priblížila záverečný účet a vysvetlila jednotlivé položky. 

 

U z n e s e n i e   č. 197 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2024 bez výhrad. 

 

b) schvaľuje použitie zostatku finančných operácií na tvorbu rezervného fondu vo výške  

    21 201,65 EUR. 

 

c) schvaľuje použitie prostriedkov z rezervného fondu obce v sume  23 200,00  EUR  na 

• 9 000,00 EUR údržba Obecného úrade (koberec do obradnej siene, maľovanie, rekonštrukcia 

vestibulu...) 

• 2 500,00 EUR Interiérové vybavenie obradná sieň 

• 3 700,00 EUR vodovod na cintoríne 

• 8 000,00 EUR splátka termínovaného úveru na projektovú dokumentáciu „Obnova budovy 

Materskej školy“ 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 197/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod  13/  Rozpočet obce na rok 2025 – úprava č.1 

 

Pracovníčka obce L. Kameniarová vysvetlila dôvod a opodstatnenosť zmien. Ing. Miklovičová 

prečítala odporúčanie finančnej komisie – schváliť zmeny bez výhrad. Po diskusii pristúpili  poslanci 

k hlasovaniu. 

 

 

 



 

U z n e s e n i e   č. 198 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  Úpravu č. 1 rozpočtu obce Pobedim na rok 2025,     

b) k o n š t a t u j e,   že Úprava č. 1  rozpočtu obce Pobedim na rok 2025 

    bola po dobu 15 dní zverejnený na úradnej tabuli a oficiálnej stránke obce,      

c) s c h v a ľ u j e   Rozpočet obce Pobedim na rok 2025 – úprava č. 1. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 198/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod  14/  Schválenie kontokorentného úveru 

 

U z n e s e n i e   č. 199 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e   prijatie kontokorentného úveru vo výške 20 000,00 € na financovanie     

    bežných výdavkov obce do 30.9.2026, poskytnutého zo strany VÚB a.s. so sídlom  

    Mlynské nivy 1, 829 90 Bratislava, SR, IČO 31 320 155, zapísanej v obchodnom   

    registri Okresného súdu Bratislava 1, oddiel Sa, vložka č.: 341/B za podmienok   

    dojednaných v príslušnej úverovej zmluve s možnosťou jej prolongácie /zmeny/   

    dodatkom k zmluve na účely zabezpečenia financovania bežných výdavkov, 

 

b) s c h v a ľ u j e  krytie kontokorentného úveru na bežné výdavky   a vystavenie vlastnej   

    blankozmenky na rad banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého   

    úveru a podpísanie dohody o vyplňovacom práve k blankozmenke.  

 

 

 

 



  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 199/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod  15/  Schválenie terminovaného úveru – refinancovanie 

 

Pracovníčka obce L.Kameniarová vysvetlila ponuku a podmienky úveru. 

 

U z n e s e n i e   č. 200 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) s c h v a ľ u j e prijatie terminovaného úveru na refinancovanie úveru (poskytnutého na 

obstaranie PD pre SP a realizáciu stavby „Komplexná obnova budovy MŠ v obci Pobedim) vo 

výške 42 000€ 

b) s c h v a ľ u j e  krytie terminovaného úveru a vystavenie vlastnej  blankozmenky na rad 

banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru a podpísanie dohody 

o vyplňovacom práve k blankozmenke.   

c)  

Hlasovanie  

Uzn. č. 200/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 



Bod  16/  Informácie starostu 

 

• 8.6. 2025 - nedeľa, oslava jubilea p. farára Lednického 

• 11.6. 2025 – návšteva detí MŠ v hasičskej zbrojnici, poďakovanie hasičom 

• roľnícky dom – 23.5.2025 od 8,30 h – Rozprávka s remeslom, poďakovanie Lackovi Melicherovi 

a Evke Pogránovej, obec zabezpečila prípravu 

• likvidácia škôd po búrke – zapožičanie plošiny bezodplatne – Jozef   Vavro, Pobedim 12, 

poďakovanie, orezy – hasiči, vývoz - obec 

• Potvorice skládka – nevyváža sa, dohoda s PD Pobedim  

• tráva a bioodpad – vývoz v rámci PD len do konca augusta, preveríme možnosti s Marius 

Pedersen 

• odvoz bioodpadu z kostola – požiadavka p. farára 

• vývoz komunálu – zlepšenie, menej vriec 

• stojisko na staničnej - upratané 

• výmena WC a odpadov – obchod s potravinami Bieliková 

• výmena okien, dverí a maľovanie - budova zdravotného strediska – júl 2025 

• Deň obce, 9. august 2025 na miestnom ihrisku – program, oslovenie sponzorov 

• Dar pre futbalistov - práčka, 100 rokov futbalu v Pobedime 

• atrakcie pre deti – hrady, pena, maľovanie na tvár, cukrová vata.... 

• poďakovanie za noviny Pobedimčan 2/2025 – I. Pastorek, L. Melicher - účasť na akciách. 

 

Bod  17/  Rôzne  

 

U z n e s e n i e   č. 201 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e   Konsolidovanú výročnú správu Obce Pobedim za rok 2024 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 201/2025 

Počet Mená poslancov 

Za: 8 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová Ing. 

J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, L.Pomajbo  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 1 E. Cagalová 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

- M. Desátová pripomenula, že vzhľadom na to, že družstvo Pobedim sa na podujatí „Bykoviny“ 

umiestnilo na 1. mieste, účastníci by si zaslúžili poďakovanie – starostka obce vybaví 



- v tomto bode sa prejednala aj žiadosť FK 1925 Pobedim o dotáciu na podujatie pri príležitosti 

založenia futbalového klubu v obci 

- poslanci sa dohodli, že obec podujatie finančne podporí. 

 

Bod  18/  Záver 

 

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť a vyhlásila 19. zasadnutie obecného zastupiteľstva za 

skončené.  

 

 

 

                                                                           starostka obce: 

 

zapisovateľka:                                                    overovatelia:  


